
De overheid neemt de vuurwerkbranche niet serieus.  De branche moet het in drie dagen 
verdienen!! Importeurs (vele mensen die hier hun brood moeten verdienen) die het hele jaar door 
druk zijn met de voorbereidingen. Ook vele winkeliers beginnen voor de zomer al met de eerste 
voorbereidingen om er een goed vuurwerkseizoen van te maken. Inkoop, marketingplannen 
opstellen, ict op orde maken, personeel organiseren, noem allemaal maar op. 

Vervolgens 2 jaar achter elkaar in november (op een moment dat iedereen de voorbereidingen klaar 
heeft) notabene met een vuurwerkverbod te komen.  Over de argumenten voor een verbod laten we 
het daar maar niet over hebben. Maar een klein groepje haatdragende vuurwerktegenstanders 
winnen het van 10.000.000 vuurwerkliefhebbers die om 0:00u. een half uurtje willen genieten van 
het mooiste vuurwerk.

Ook het afgelopen jaar is weer gebleken hoe zo'n verbod werkt. Dit werkt niet!! Met pijn in m'n ogen 
moeten wij als branche toezien hoe half Nederland naar België rijdt om aan vuurwerk te komen. Lang 
leve 1 Europa!! Overheid denk eens na! Pak de grootste overlast  (schade, letsel en ergernissen) eens 
aan...het illegale vuurwerk. Begin bij de bron...koop samen met de Eu deze fabrikanten op en zorg 
dat deze rotzooi niet op straat komt te liggen.  Wij als branche hebben nu al genoeg gecompenseerd 
om veilig en goed vuurwerk op de markt te brengen waar vele miljoenen mensen van genieten.

Wat compensatie betreft is deze bijdrage veel en veel te laag. De kosten zijn dermate hoger. Mede 
door de overheid opgelegde veiligheidseisen om vuurwerk te mogen opslaan en te verkopen. Dan 
praat ik nog nog niet over de gemaakte uren/dagen /weken. Dat zal dan wel onder 
ondernemersrisico vallen. Ik heb zelf nog nooit gehoord dat een ambtenaar voor niets werkt voor zijn 
werkgever.

Investeringen: Er zijn vele importeurs en winkeliers die niet durven te investeren in opslag en 
verkoopruimtes. Terwijl ze dit wel graag willen. Door het beleid van de overheid richting de 
vuurwerkbranche worden investeringen tegen gehouden. Ook dit zijn gevolgen voor de economie, 
werkgelegenheid en noem maar op. Blijkbaar gaat het te goed hier in Nederland

Overheid neem deze branche nogmaals serieus. Vele bedrijven en gezinnen die hier hun brood 
verdienen, worden op een onterechte manier 'buiten spel'  gezet.


